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J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: a Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 2006. február hó 15. napján 14 
órai kezdettel tartott rendkívüli üléséről.

Az ülés helye: Bod László Művelődési Ház
Berekfürdő, Fürdő u. 2.

Jelen vannak: Dr. Hajdu Lajos polgármester
Molnár János alpolgármester
Dr. Czinege Mária képviselő
Dr. Kenyeres Imre képviselő
Kóródi László képviselő
Körmendiné Baksán Mária képviselő
Székely László képviselő
Sass Bulcsú Ferenc jegyző
Potornainé Szűcs Katalin aljegyző
Perge József TESZ vezető
Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  köszönti  a  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület 
határozatképes számban megjelent, a 8 főből 7-en jelen vannak.
Az ülést megnyitja.
Javaslatot  tesz  a  jegyzőkönyv hitelesítők  személyére:  Székely  László  képviselőt  és  Molnár  János 
alpolgármestert javasolja. Szavazásra bocsátja a javaslatot. Megállapítja, hogy a képviselő-testület a 
javaslatot 7 igen, ellen és tartózkodó szavazat nélkül elfogadta.
Ismerteti  a  meghívóban meghirdetett  napirendi  javaslatot.  Az egyéb aktualitásokban sorra  kerül  a 
közétkeztetés közbeszerzése, mert március 31-én lejár a meghosszabbított szerződés.
Ki az, aki e két napirendi ponttal egyetért?

Dr. Czinege Mária képviselő indítványozza a gyógyszertár kérdésének megtárgyalását.

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri, hogy a következő ülésen terjessze ezt elő. Most ezt a két napirendi 
pontot javasolja megtárgyalni. A gyógyszertárral kapcsolatosan a képviselő-testületnek van érvényben 
lévő határozata. Ha úgy gondolja, hogy a képviselő-testület foglalkozzon a témával, akkor a következő 
ülésre készítsen írásos előterjesztést.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy minden képviselő és a polgármester úr is megkapta a 
gyógyszertár létesítésére irányuló levelet.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ez nem előterjesztés,  hanem egy levél a képviselő-
testületnek.

Dr. Czinege Mária képviselő elmondja, hogy határozatot nem kell hozni, mert arról már határoztak, 
hogy legyen, egyrészt a helységrendezési terv tárgyalásakor, másrészt egy korábbi alkalommal. Most 
csak a végrehajtás kerülne megtárgyalásra.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy ki az, aki egyetért a meghívóban meghirdetett két 
napirendi pont megtárgyalásával?

Dr. Kenyeres Imre képviselő kéri, hogy a testületi ülések napját illetően térjenek vissza a hétfői napra, 
mert neki a múlt hét szerda sem, és a mai nap sem volt megfelelő.
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Dr. Hajdu Lajos polgármester válasza: A következő testületi ülés már hétfői napon lesz. Azért került 
ma sorra a testületi ülés, mert a törvény szerint február 15-ig a költségvetési rendeletet a képviselő-
testület elé kell terjeszteni. Néhány nappal ezelőtt készült el az anyag.

Kóródi  László képviselő  elmondja,  hogy  kiosztott  egy  előterjesztést  az  életkezdési  támogatásra 
vonatkozóan. Kéri,  hogy mindenki olvassa át,  és a következő testületi  ülésen esetleg meg lehetne 
tárgyalni. Javaslatokat kér.

Dr. Hajdu Lajos polgármester ezzel kapcsolatosan elmondja, hogy minden gyermek kap 25.000 Ft-ot.

Kóródi László képviselő válasza: Igen, ez különálló lenne attól.

Székely László képviselő elmondja, hogy a következő testületi ülésen ismét módosítani kellene az 
iskola alapító okiratát, mivel a belső ellenőrzés nyomán ki kell egészíteni.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  kéri,  hogy  a  következő  testületi  ülésre  vonatkozó  javaslatukat  a 
képviselők adják le péntekig a Polgármesteri Hivatalba, hogy a következő ülésen az megtárgyalásra 
kerüljön.

Székely László képviselő elmondja, hogy ő már ezt megtette.

Dr. Hajdu Lajos polgármester szavazásra bocsátja a napirendi javaslat elfogadását. 
Megállapítja,  hogy  a  képviselő-testület  a  javaslatot  7  igen,  ellen  és  tartózkodó  szavazat  nélkül 
elfogadta.

N a p i r e n d :
1. 2006. évi költségvetési rendelettervezet előterjesztése
   Előadó: Dr. Hajdu Lajos polgármester
2. Egyéb aktualitások.

N a p i r e n d i      p o n t o k 
t á r g y a l á s a

1. Napirendi pont: 2006. évi költségvetési rendelettervezet előterjesztése.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy  a  képviselők  hétfőn  megkapták  a  költségvetés 
tervezetét, egyes táblái már a múlt héten elkészültek. Nyilván a rendelkezésre álló idő nem volt elég 
ahhoz, hogy kellően áttanulmányozzák a tervezetet, ezért a kísérőlevélben arra kérte a képviselőket, 
hogy az anyag átnézése után a jövő héten csütörtökön 12 óráig a Polgármesteri Hivatalba adják le, a 
jegyző úr majd összegyűjti. Megkérte az intézményvezetőket és a Polgármesteri Hivatal dolgozóit, 
hogy holnap és holnap után álljanak képviselő-testület rendelkezésére, a kérdések tisztázására. Kéri, 
hogy a javaslatokat a képviselő-testület minden tagja kapja meg, annak érdekében, hogy a konkrét 
javaslatokról tudjanak tárgyalni a következő testületi ülésen.
A költségvetés 25-30 millió Ft tartalékkal került egyensúlyba.
Van-e valakinek kérdése?

Dr. Czinege Mária képviselő kéri, hogy az anyagot valaki írja alá, hogy a tényszámok hitelességét 
valaki tanúsítsa.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző elmondja, hogy a táblázatokat nem szokták aláírni.

Dr.  Czinege  Mária képviselő  kéri,  hogy  a  jegyző  szignálja  már  le,  mert  úgy  néz  ki,  mintha  az 
alapszámot is a képviselők szentesítenék.
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Kóródi László képviselő kéri a 2005. évi tényadatokat.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző elmondja, hogy a 2005. évi tényadat még nem hiteles, mert 
nincs kész a zárszámadás, de egy táblázatot tud adni.

Dr. Czinege Mária képviselő: Ő is kér.

Kocsis Veronika gazdasági ügyintéző elmondja, hogy ebben a táblázatban szerepel a 2005. évi eredeti 
előirányzat, a tényadatok és a 2006. évi terv.

2. Napirendi pont: Egyéb aktualitások.

Sass  Bulcsú  Ferenc jegyző  elmondja,  hogy nagyon  sokat  módosult  a  közbeszerzési  törvény,  ami 
alapján  nem kötelező  a  törvény 4.  számú mellékletében  felsorolt  témákban közbeszerzési  eljárást 
lefolytatni, de mindenképpen ajánlott, ugyanis 10-15%-al viszi lejjebb a költségeket.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megjegyzi, hogy annyiba kerül az eljárás.

Sass Bulcsú Ferenc jegyző válasza: Egy fillérükbe sem kerül, mert egyszerűsített, meghívásos eljárást 
kell lefolytatni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester megkérdezi, hogy biztos, hogy nem kell közbeszereztetni? Mert ha nem 
muszáj, akkor nem folytatják le az eljárást. Az más kérdés, hogy árajánlatot kérnek.

Sass Bulcsú Ferenc jegyző ismerteti a törvényt. Tehát nem kötelező közbeszerzési eljárást lefolytatni, 
de ajánlott.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy sokkal jobban meg lehet kötni a saját szájuk íze szerint 
a szerződést,  mint közbeszerzés esetén.

Sass Bulcsú Ferenc jegyző válasza: Ez valóban így van. A testületnek kell róla dönteni. Ő elkészítette 
a dokumentumot.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy lehet úgy megpályáztatni, mintha közbeszerzés lenne, de 
mégsem az a neve. A közbeszerzési eljárás lefolytatása nagy kötöttséggel jár.

Sass Bulcsú Ferenc jegyző elmondja,  hogy mivel  meghívásos  eljárás lenne,  nincsenek megszorító 
határidők.  A határidők tekintetében arra kell  odafigyelni,  hogy legyen idő benyújtani az ajánlatot, 
esélyegyenlőséget kell biztosítani.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy a közbeszerzésnek az a veszélye, hogy a szerződés 
készítésekor nem lehet eltérni a leírtaktól.
Tehát nem az értékhatár miatt nem kell közbeszereztetni, hanem a jellege miatt?

Sass Bulcsú Ferenc: A Közbeszerzési Tanácsnál azt mondták, hogy ezt a témát tegyék be az egyébbe. 
A szociális és a gyermekétkeztetéshez áll közel, de belefér a szálloda és éttermi szolgáltatásba is. A 
törvény  másik  három  melléklete  felsorolja,  hogy  miket  kell  közbeszereztetni.  Azokba  nem  lehet 
besorolni.
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Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  megkéri  a  jegyzőt,  hogy  írásban  adja  le  szakvéleményét  erről, 
amennyiben ezt a héten megkapja a képviselő-testület, akkor nem írnak ki közbeszerzési pályázatot, 
hanem az esetleges érintetteket tárgyalásra kell meghívni.

Potornainé Szűcs Katalin aljegyző elmondja, hogy a törvény e része tavaly óta nem változott, ezért 
nem érti, hogy tavaly miért kellett akkor a közétkeztetést megpályáztatni, most meg miért nem kell?

Sass Bulcsú Ferenc jegyző elmondja, hogy ha az értékhatár felett van az összeg, akkor természetesen 
közbeszereztetni kell.

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy ennek az összege a nemzeti értékhatár fele alatt van.

Molnár  János alpolgármester  kéri,  hogy  nézzenek  utána,  hogy  egyértelmű  legyen.  Ha  meg  kell 
közbeszereztetni, akkor természetesen el kell indítani az eljárást.

Dr. Hajdu Lajos polgármester kéri tehát a jegyzőt, hogy írja le, hogy milyen értékhatár alatt nem kell 
közbeszerzési  eljárást  lefolytatni.  A jegyzőnek az a véleménye,  hogy nem kell  eljárást  lefolytatni. 
Elvileg akár maradhat minden úgy, ahogy van. Amennyiben a jegyző olyan szakvéleményt ad, hogy 
nem kell közbeszereztetni,  akkor a Polgármesteri Hivatal a szóba jövő helyi vállalkozókat keresse 
meg, kérdezzen rá, hogy érdeklődnek-e a közétkeztetés iránt, és ha igen, kérjen ajánlatot az óvodások, 
iskolások  és  szociális  étkezők  közétkeztetésére  vonatkozóan.  Amennyiben  vannak  érdeklődők, 
tárgyalásos eljárást kíván a képviselő-testület lefolytatni. Illetve a hirdető táblán is ki kell függeszetni, 
hogy  április  1-től  az  önkormányzat  a  közétkeztetést  megpályáztatja.  A  pályázat  részleteiről  a 
Polgármesteri Hivatalban lehet érdeklődni.
Ki az aki ezzel egyetért?
Megállapítja, hogy a képviselő-testület a javaslatot 7 igen szavazattal, ellen és tartózkodó szavazat 
nélkül, egyhangúan elfogadta, erről a következő határozatot hozta:

15/2006.(II.15.) Kt. határozat
a közétkeztetésről.

Berekfürdő Községi Önkormányzat Képviselő-testülete utasítja a jegyzőt, hogy adjon írásban 
állásfoglalást arról, hogy a közétkeztetés tárgyában kell-e közbeszerzési eljárást lefolytatni.

Határidő: 2006. február 17.
Felelős: Sass Bulcsú Ferenc jegyző

A  Képviselő-testület  utasítja  a  Polgármesteri  Hivatalt,  hogy  amennyiben  a  jegyző  olyan 
szakvéleményt ad, hogy a közétkeztetés nem kell lefolytatni, akkor a hirdetőtáblán hirdesse ki 
azt,  hogy  Berekfürdő  Községi  Önkormányzat  2006.  április  1-től  megpályáztatja  a 
közétkeztetést,  illetve  keresse  fel  a  helyi  érdekelt  vállalkozókat  és  kérjen  árajánlatot  az 
óvodások, iskolások és szociális gondozottak étkeztetésére vonatkozóan. A Képviselő-testület 
az ajánlatkérőkkel tárgyalást kíván lefolytatni.

Határidő: 2006. március 10.
Felelős: Sass Bulcsú Ferenc jegyző

Erről értesülnek:
1) Dr. Hajdu Lajos polgármester
2) Sass Bulcsú Ferenc jegyző
3) Polgármesteri Hivatal
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Kóródi László képviselő elmondja, hogy szombaton volt egy kerek asztal megbeszélés a Berekfürői 
Üdülőtulajdonosok Egyesületével, és ott elhangzott, hogy a Banyi halászcsárda szeretne rendezni egy 
nagyszabású fesztivált június végén. Megkérték a vezetőt, hogy adja le kérvényét és a programot.

Potornainé Szűcs Katalin aljegyző elmondja, hogy a kérelem megérkezett, a következő ülésen kerül 
előterjesztésre.

Kóródi László képviselő elmondja, hogy azért lett volna jó megtárgyalni, hogy megkapják-e a területet 
a rendezvényre, hogy a szervező időben meg tudja jelentetni a programot.

Molnár János alpolgármester elmondja, hogy június 29-én lenne, három napos rendezvény.

Dr.  Hajdu  Lajos polgármester  elmondja,  hogy az  a  hétvége  nem ütközik  a  zatori  rendezvénnyel. 
Véleménye szerint adják meg az előzetes hozzájárulást. Adja le, hogy milyen programot szeretnének.

Potornainé Szűcs Katalin aljegyző elmondja, hogy már leadta.

Molnár  János alpolgármester  elmondja,  hogy  halász  fesztivál  lenne  autó  bemutatóval,  tűzoltó 
bemutatóval. Elég nagy program lenne. Pénzt nem kérnek, csak a területet, és hogy ne kelljen érte 
fizetni.

Dr. Hajdu Lajos polgármester: Az természetes.

Molnár János alpolgármester mindenképpen támogatja ezt.

Kóródi László képviselő elmondja, hogy a január 18-i ülésen tett fel egy pár kérdést, amire akkor nem 
kapott  választ.  A  15  nap  letelt,  de  még  mindig  nem kapott  választ,  ezért  szeretné  megkapni  az 
SZMSZ-ben foglaltak szerint.
Megkérdezi, hogy a fürdőfejlesztésről beszélnek-e?

Dr. Hajdu Lajos polgármester elmondja, hogy az építkezés nem kezdődött el.
Megköszöni mindenkinek az ülésen való részvételét, az ülést berekeszti.

k. m. f.

/: Dr. Hajdu Lajos :/                                                                      /: Sass Bulcsú Ferenc :/
     polgármester                                                        jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítés:

/: Székely László :/             /: Molnár János :/
        képviselő   alpolgármester
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